
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia komisji konkursowej powołanej dla wyłonienia kandydata na stanowisko 
Dyrektora Gminnej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. J. Popiełuszki 

w Świerczyńcu 

Bojszowy, dnia 13 lipca 2017 roku 

 

Data posiedzenia komisji: 13 lipca 2017 roku 

Miejsce posiedzenia komisji: Urząd Gminy Bojszowy, ul. Gaikowa 35 

Podstawa prawna: 

a. art. 36a ust 6 ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty ( Dz. U. 2016, poz. 

1943 z późn. zm.) 

b. Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej w sprawie regulaminu konkursu na stanowisko 

dyrektora publicznej szkoły lub publicznej placówki oraz trybu pracy komisji konkursowej z 

dnia 8 kwietnia 2010 roku  (Dz U. 2010, Nr 60, poz. 373 z późn. zm.)  

c. Zarządzenie Wójta Gminy Bojszowy nr 0050/51/2017 z dnia 10 lipca 2017 roku w sprawie 

ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora Gminnej Szkoły Podstawowej z Oddziałami 

Integracyjnymi im. ks. J. Popiełuszki w Świerczyńcu, ul. Sierpowa 38, 43-220 Świerczyniec 

 

 

1. INFORMACJA O SKŁADZIE KOMISJI 
 

Wójt Gminy Bojszowy Zarządzeniem nr 0050/51/2017 z dnia 10 lipca 2017 roku w sprawie: powołania 

komisji konkursowej dla wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Gminnej Szkoły Podstawowej 

z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. J. Popiełuszki w Świerczyńcu, ul. Sierpowa 38, 43-220 

Świerczyniec powołał komisję w następującym składzie: 

a. Longina Giedwiłło - przewodniczący - przedstawiciel organu prowadzącego 

b. Elżbieta Kubeczko - członek - przedstawiciel organu prowadzącego 

c. Urszula Pomietło - członek - przedstawiciel organu prowadzącego 

d. Małgorzata Talarczyk - członek - przedstawiciel organu sprawującego nadzór 
pedagogiczny 

e. Małgorzata Jaros - członek - przedstawiciel organu sprawującego nadzór 
pedagogiczny 

f. Dariusz Boruta - członek - przedstawiciel organu sprawującego nadzór 
pedagogiczny 

g. Ilona Parysz - członek - przedstawiciel rady pedagogicznej 

h. Stanisława Więcek - członek - przedstawiciel rady pedagogicznej 

i. Marzena Buczek - członek - przedstawiciel rady rodziców 

j. Magdalena Berkop - członek - przedstawiciel rady rodziców 

k. Gabriela Stańczyk - członek - przedstawiciel organizacji związkowych 

 

Zaparafowano przez: 

/-/ Longina Giedwiłło 
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Lista obecności składu Komisji konkursowej stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. IMIONA I NAZWISKA KANDYDATÓW 
 
W wyznaczonym terminie tj. do dn. 23 czerwca 2017roku, do Urzędu Gminy Bojszowy wpłynęły 3 oferty 

kandydatów na stanowisko Dyrektora Gminnej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. 

ks. J. Popiełuszki w Świerczyńcu, tj. w kolejności alfabetycznej: 

a. Karina Bryja 

b. Gabriela Kucharczyk 

c. Grzegorz Markowski 

3. KOMPLETNOŚĆ ZŁOŻONYCH OFERT 

Komisja po zbadaniu czy kandydaci spełniają wymogi formalne określone w Rozporządzeniu Ministra 

Edukacji Narodowej z dnia 8 kwietnia 2010 roku w sprawie regulaminu konkursu na stanowisko 

dyrektora publicznej szkoły lub publicznej placówki oraz trybu pracy komisji konkursowej (Dz. U. 2010, 

Nr 60, poz. 373 z późn. zm.) oraz określone w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej z dnia 27 

października 2009 roku w sprawie wymagań, jakim powinna odpowiadać osoba zajmująca stanowisko 

dyrektora oraz inne stanowisko kierownicze w poszczególnych typach publicznych szkół i rodzajach 

publicznych placówek (Dz. U. 2009, Nr 184, poz. 1436 z późn. zm.) postanowiła dopuścić lub nie 

dopuścić następujących kandydatów do dalszego postępowania konkursowego. W związku z 

powyższym zostały rozpatrzone oferty w następujący sposób: 

 

a. Karina Bryja   - oferta DOPUSZCZONA  

b. Gabriela Kucharczyk  -  oferta DOPUSZCZONA  

c. Grzegorz Markowski  -  oferta DOPUSZCZONA 

 

 

4. UCHWAŁY O DOPUSZCZENIU LUB NIEDOPUSZCZENIU KANDYDATOW DO DALSZEGO 
POSTĘPOWANIA KONKURSOWEGO WRAZ Z PODANIEM PRZYCZYN ODRZUCENIA 
OFERT 

 

W wyniku sprawdzenia złożonych ofert podjęto następujące uchwały: 

 

Uchwała Nr 1/2017/GSP 

Komisji konkursowej z dnia 13 lipca 2017 roku o dopuszczeniu kandydata do postępowania 

konkursowego 

 

Komisja po rozpatrzeniu oferty złożonej przez Panią Karinę Bryję podjęła uchwałę o dopuszczeniu 

kandydata do postępowania konkursowego w głosowaniu jawnym. 

Wyniki głosowania: 

Głosów za: 11 

Głosów przeciw: 0 

Uchwała zapadła zwykłą większością głosów. 
Zaparafowano przez: 

/-/ Longina Giedwiłło 



 

 

Uchwała Nr 2/2017/GSP 

Komisji konkursowej z dnia 13 lipca 2017 roku o dopuszczeniu kandydata do postępowania 

konkursowego 

 

Komisja po rozpatrzeniu oferty złożonej przez Panią Gabrielę Kucharczyk podjęła uchwałę o 

dopuszczeniu kandydata do postępowania konkursowego w głosowaniu jawnym. 

Wyniki głosowania:  

Głosów za: 11 

Głosów przeciw: 0 

Uchwała zapadła zwykła większością głosów. 

 

Uchwała Nr 3/2017/GSP 

Komisji konkursowej z dnia 13 lipca 2017 roku o dopuszczeniu kandydata do postępowania 

konkursowego 

 

Komisja po rozpatrzeniu oferty złożonej przez Pana Grzegorza Markowskiego i stwierdzeniu braku 

oryginału lub poświadczonej za zgodność kopii dokumentu potwierdzającego  podjęła uchwałę o 

dopuszczeniu/niedopuszczeniu kandydata do postępowania konkursowego w głosowaniu jawnym. 

Wyniki głosowania:  

Głosów za: 11  

Głosów przeciw: 0  

Uchwała zapadła zwykła większością głosów. 

 

 

5. INFORMACJA O ROZMOWACH PRZEPROWADZONYCH Z KANDYDATAMI, PYTANIA 

ZADANE KANDYDATOM W CZASIE POSTĘPOWANIA KONKURSOWEGO ORAZ 

INFORMACJE O UDZIELONYCH ODPOWIEDZIACH 

 

KANDYDAT I KARINA BRYJA 

Pani Karina Bryja pomimo prawidłowego zawiadomienia o terminie konkursu nie zgłosiła się na 

posiedzenie Komisji Konkursowej w dniu 13 lipca 2017 roku. 

 

KANDYDAT II GABRIELA KUCHARCZYK 

Pani Gabriela Kucharczyk przedstawiła koncepcję funkcjonowania i rozwoju szkoły. Na każde z 

zadanych przez Komisję konkursową pytań udzieliła odpowiedzi, które pozwoliły rozpoznać 

predyspozycje i umiejętności kandydata. 

Pytania Komisji konkursowej: 

Pani Małgorzata Talarczyk zadała pytanie następujące treści: W koncepcji wspomniała Pani o 

słabościach. Jakie są Pani słabości po tylu latach pracy na stanowisku dyrektora? 
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Odpowiedź: Przemęczenie, jednak prace dyrektora traktuję jako misję, w której się realizuję. 

Pani Małgorzata Jaros zadała pytanie następującej treści: Czy Szkoła realizuje innowacje 

pedagogiczne? Jakie są zamiary w tej kwestii? 

Odpowiedź: Innowacje pedagogiczne były realizowane. Od nowego roku szkolnego 

zamierzam rozmawiać z gronem nt. podjęcia kolejnych ciekawych pomysłów, które mogą być 

realizowane poprzez innowacje. 

Pan Dariusz Boruta zadał pytanie następującej treści: Formy Nadzoru Pedagogicznego- proszę 

wymienić. 

Odpowiedź: Ewaluacja, kontrola, wspomaganie. 

Proszę wymienić formy wspierania nauczycieli? 

 Odpowiedź: Motywowanie ich do podejmowania działań związanych z awansem zawodowym, 

rozmowa z nauczycielami. Zachęcanie do podnoszenia kwalifikacji. 

Pani Stanisława Więcek zadała pytanie następującej treści: W jaki sposób zamierza Pani motywować 

nauczycieli? 

Odpowiedź: Poprzez nagradzanie – dodatki motywacyjne, nagrody dyrektora, wójta. 

Pani Magdalena Berkop zadała pytanie następującej treści: Czy w związku z reformą oświaty Szkoła 

jest zagrożona dwuzmianowością, jeśli tak, to jak będzie to wyglądało. 

Odpowiedź: W szkole zostały zaadaptowane pomieszczenia dotychczasowego pokoju 

nauczycielskiego na nową salę lekcyjną, dodatkowo miejsce na kolejne sale lekcyjne znajdzie 

się po przystosowaniu innych pomieszczeń szkolnych, dlatego szkole nie grozi 

dwuzmianowość. 

Jak będzie funkcjonować świetlica szkolna? 

 Odpowiedź: Będzie uruchomiona druga sala przeznaczona dla dzieci starszych – od klasy IV. 

Tym sposobem grupy młodsze i starsze nie będą sobie wzajemnie przeszkadzać. 

Pani Marzena Buczek zadała pytanie następującej treści: W związku z reformą oświaty w szkole będą 

uczyć się uczniowie o dużą różnicy wieku, czy nie budzi to Pani obaw? 

Odpowiedź: W związku z długoletnim stażem pracy na stanowisku nauczyciela mam 

doświadczenie w pracy szkoły, w której uczą się klasy od I do VIII. 

W jaki sposób będzie Pani realizowała, rozwijała zainteresowania starszych dzieci? 

 Odpowiedź: Na początku roku szkolnego przeprowadzenie ankiety, która odpowie na pytanie 

w jakich kierunkach dzieci chcą się realizować. 

Pani Gabriela Stańczyk zadała pytanie następującej treści: W jakim zakresie Szkoła związana jest ze 

związkami zawodowymi? 

Odpowiedź: Uzgadnianie regulaminów (ZFŚS, pracy), arkusze organizacyjne 

Jakimi narzędziami motywowani będą pracownicy niepedagogicznych? 

 Odpowiedź: Premie motywacyjne, nagrody z okazji DEN. 

. 

Pani Elżbieta Kubeczko zadała pytanie następującej treści: Jakie środki zostają gromadzone na 

rachunków dochodów własnych? 

Odpowiedź: Spadki, darowizny, odszkodowania, wpłaty za żywienie, wynajem sal i obiektów 

sportowych, prowizje bankowe, wpłaty rodziców związane z „zielonymi szkołami”. 

Zaparafowano przez: 

/-/ Longina Giedwiłło 



Pani Urszula Pomietło zadała pytanie następującej treści: Jakie działania zamierza Pani podjąć, by 

móc przyjąć większą ilość dzieci spoza obwodu szkoły? 

Odpowiedź: Odpowiednia promacja szkoły, której sprzyja lokalizacja, bezpieczeństwo, 

jednozmianowość. 

Pani Longina Giedwiłło zadała pytanie następującej treści: W jaki sposób rozlicza Pani koszty 

funkcjonujących w budynku szkoły gops-u oraz przedszkola? 

Odpowiedź: Proporcjonalnie do powierzchni zajmowanej przez przedszkole i gops wystawiane 

są noty za media, opał. 

W związku z przejęciem wspólnej obsługi od 1 września br. jakie zadania pozostają w szkole, a które 

będą realizowane przez Urząd? 

 Odpowiedź: Przechodzi obsługa finansowo – księgowa oraz płace. Dyrektor dalej będzie 

dysponował środkami, pozostaje sprawozdawczość, zmiany w planach. 

 

KANDYDAT III GRZEGORZ MARKOWSKI 

Pan Grzegorz Markowski przedstawił koncepcję funkcjonowania i rozwoju szkoły. Na każde z 

zadanych przez Komisję konkursową pytań udzielił odpowiedzi, które pozwoliły rozpoznać 

predyspozycje i umiejętności kandydata. 

Pytania Komisji konkursowej: 

Pani Małgorzata Talarczyk zadała pytanie następujące treści: W jaki sposób realizuje się w szkole 

prawo ucznia do informacji? 

Odpowiedź: Do 18 roku życia uczeń ma prawo wiedzieć jakie ma oceny. Natomiast po 18 roku 

życia może złożyć pismo do dyrekcji o utajnienie informacji o swoich ocenach w stosunku do 

osob trzecich. 

Pani Małgorzata Jaros zadała pytanie następującej treści: Proszę dokończyć zdanie: „Chcę być 

dyrektorem tej szkoły bo… 

Odpowiedź: …jestem oczarowany tym co w szkole się dzieje, wizerunkiem i wysokim 

poziomem nauczania. 

Pan Dariusz Boruta zadał pytanie następującej treści: Proszę wymienić formy Nadzoru 

Pedagogicznego. 

Odpowiedź: Prowadzenie arkuszy związanych z kontrolowaniem, obserwacja. 

W jaki sposób zamierza Pan wspierać nauczycieli w pracy? 

 Odpowiedź: umożliwienie awansu zawodowego, doskonalenie zawodowe nauczycieli. 

Pani Ilona Parysz zadała pytanie następującej treści: W związku z Pana akademicką karierą jak Pani 

widzi swoją pracę z dziećmi w wieku szkolnym. 

Odpowiedź: Mam doświadczenie – staż studencki odbywałem w szkole, zawsze chciałem to 

robić. 

Pani Stanisława Więcek zadała pytanie następującej treści: W jaki sposób będzie Pan nagradzał 

nauczycieli? 

Odpowiedź: Poprzez dodatki motywacyjne, dobre słowo, sukcesy uczniów i zadowolenie 

rodziców również są motywujące w pracy nauczyciela. 

Pani Magdalena Berkop zadała pytanie następującej treści: Czy ma Pan doświadczenie w 
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pozyskiwaniu środków z EFS? 

Odpowiedź: Wymiany zagraniczne, nawiązywanie współpracy ze szkołami. Projekty związane 

ze szkolnictwem wyższym. 

Pani Marzena Buczek zadała pytanie następującej treści: Jak przewiduje Pan rozwiązywanie 

problemów w szkole – oddziały integracyjne, nałogi. 

Odpowiedź: Przede wszystkim dialog, współpraca z rodzicami, poradnie psychologiczno-

pedagogiczne, odwykowe. 

Pani Gabriela Stańczyk zadała pytanie następującej treści: Jakimi narzędziami dyscyplinującymi może 

posługiwać się dyrektor? 

Odpowiedź: Dialog, upomnienie – ustne, do akt, nagana, komisja dyscyplinarna. 

Pani Elżbieta Kubeczko zadała pytanie następującej treści: Czy posiada Pan doświadczenie w 

zarządzaniu finansami szkół? 

Odpowiedź: Brak doświadczenia. 

Pani Urszula Pomietło zadała pytanie następującej treści: Jakie działania zamierza Pan podjąć, by 

móc przyjąć większą ilość dzieci spoza obwodu szkoły? 

Odpowiedź: Organizowanie akcji charytatywnych, turniejów o szerokim zasięgu, promocja w 

mediach społecznościowych. 

Pani Longina Giedwiłło zadała pytanie następującej treści: Czy posiada Pan doświadczenie w 

zakresie organizowania zamówień publicznych? 

Odpowiedź: Brak doświadczenia. 

Czy wnioskował Pan o środki Unijne? 

 Odpowiedź: Brałem udział we wnioskowaniu, jednak wniosek nie został rozpatrzony 

pozytywnie. 

 

  

6. INFORMACJA O LICZBIE GŁOSÓW UZYSKANYCH PRZEZ POSZCZEGÓLNYCH 

KANDYDATÓW W KOLEJNYCH GŁOSOWANIACH 

 

Po wysłuchaniu kandydatów Komisja konkursowa przeprowadziła tajne głosowanie. W wyniku 

głosowania kandydaci otrzymali następujące ilości głosów: 

 

  

a. Kandydat II Pani Gabriela Kucharczyk   ilość głosów za: 8 

b. Kandydat III Pan Grzegorz Markowski   ilość głosów za: 1 

Oddano 2 głosy nieważne. 

 

7. 

Zaparafowano przez: 
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INFORMACJA O WYNIKACH POSTĘPOWANIA KONKURSOWEGO 

 

Członkowie Komisji konkursowej w głosowaniu tajnym dokonali wyboru kandydata na stanowisko 

Dyrektora Gminnej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. J. Popiełuszki w 

Świerczyńcu, w osobie: 

GABRIELI KUCHARCZYK 

 

 

8. UWAGI WNIESIONE W TRAKCIE POSIEDZENIA KOMISJI KONKURSOWEJ 

Brak uwag. 

 

Protokół odczytano wszystkim członkom Komisji konkursowej i ustalono, że wszystkie strony protokołu 

będą parafowane przez Przewodniczącego. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Podpisy członków Komisji konkursowej: 

 

a. Longina Giedwiłło - przewodniczący w podpisie /-/ Longina Giedwiłło 

b. Elżbieta Kubeczko - członek w podpisie /-/ Elżbieta Kubeczko 

c. Urszula Pomietło - członek w podpisie /-/ Urszula Pomietło 

d. Małgorzata Talarczyk - członek w podpisie /-/ Małgorzata Talarczyk 

e. Małgorzata Jaros - członek w podpisie /-/ Małgorzata Jaros 

f. Dariusz Boruta - członek w podpisie /-/ Dariusz Boruta 

g. Ilona Parysz - członek w podpisie /-/ Ilona Parysz 

h. Stanisława Więcek - członek w podpisie /-/ Stanisława Więcek 

i. Magdalena Berkop - członek w podpisie /-/ Magdalena Berkop 

j. Marzena Buczek - członek w podpisie /-/ Marzena Buczek 

k. Gabriela Stańczyk - członek w podpisie /-/ Gabriela Stańczyk 
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Załącznik nr 1 

do protokołu z dnia 13 lipca 2017 roku 

LISTA OBECNOŚCI Z POSIEDZENIA KOMISJI DLA WYŁONIENIA  

KANDYDATA NA STANOWISKO  

DYREKTORA GMINNEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ W ŚWIERCZYŃCU 

 

 

 
a. Longina Giedwiłło - przewodniczący - przedstawiciel organu 

prowadzącego 

 

w podpisie /-/ Longina Giedwiłło 

b. Elżbieta Kubeczko - członek - przedstawiciel organu 
prowadzącego 

 

w podpisie /-/ Elżbieta Kubeczko 

c. Urszula Pomietło - członek - przedstawiciel organu 
prowadzącego 

 

w podpisie /-/ Urszula Pomietło 

d. Małgorzata Talarczyk - członek - przedstawiciel organu 
sprawującego nadzór 
pedagogiczny 

 

w podpisie /-/ Małgorzata 
Talarczyk 

e. Małgorzata Jaros - członek - przedstawiciel organu 
sprawującego nadzór 
pedagogiczny 

 

w podpisie /-/ Małgorzata Jaros 

f. Dariusz Boruta - członek - przedstawiciel organu 
sprawującego nadzór 
pedagogiczny 

 

w podpisie /-/ Dariusz Boruta 

g. Ilona Parysz - członek - przedstawiciel rady 
pedagogicznej 

 

w podpisie /-/ Ilona Parysz 

h. Stanisława Więcek - członek - przedstawiciel rady 
pedagogicznej 

 

w podpisie /-/ Stanisława Więcek 

i. Magdalena Berkop 

 

- członek - przedstawiciel rady rodziców w podpisie /-/ Magdalena Berkop 

j. Marzena Buczek - członek - przedstawiciel rady rodziców w podpisie /-/ Marzena Buczek 

     

k. Gabriela Stańczyk - członek - przedstawiciel organizacji 
związkowych 

w podpisie /-/ Gabriela Stańczyk 

 


